


Outline Zoning Plan relating to the Development  
 關於發展項目的分區計劃大綱圖



這是1990年9月7日在憲報公布的中期發展審批地區圖編號 IDPA/NE-TK/1 沒有涵蓋的範圍，但已包括在汀角分區計劃大綱草圖編號 S/NE-TK/14 的規劃區內。  
 AREA NOT FALLING WITHIN THE BOUNDARIES OF THE IDPA PLAN No. IDPA/NE-TK/1 PUBLISHED IN THE GAZETTE ON 7.9.1990 BUT INCLUDED IN THE PLANNING SCHEME AREA ON THE DRAFT TING KOK OUTLINE ZONING PLAN No. S/NE-TK/14.

 Boundary Line of Development  
 發展項目邊界

Scale: 0M/米 375M/米  
 比例: 

Part of the Approved Ting Kok Outline Zoning Plan No. S/NE-TK/19, gazetted on 6/11/2015.  
 摘錄自憲報公布日期為 2015 年 11 月 6 日的汀角分區計劃大綱核准圖，圖則編號為 S/NE-TK/19。

## Notation : 圖例

### 地帶 ZONES

	Village Type Development 鄉村式發展
	Government, Institution or Community 政府、機構或社區
	Open Space 休憩地方
	Recreation 康樂
	Agriculture 農業
	Green Belt 綠化地帶
	Conservation Area 自然保育區

### 交通 COMMUNICATIONS

 Major Road and Junction 主要道路及路口

### 其他 MISCELLANEOUS

 Boundary of Planning Scheme 規劃範圍界線

#### Remarks :

1. The above Outline Zoning Plan is reproduced with permission of the Director of Lands. The Government of Hong Kong SAR Licence No. 106/2013.
2. Due to technical reasons (such as the shape of the Development), the Outline Zoning Plan has area required under the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

#### 附註 :

1. 上述分區大綱圖版權屬香港特區政府,經地政總署准許複印,版權特許編號 106/2013。
2. 因技術原因(例如發展項目之形狀),位置圖所顯示之範圍多於《一手住宅物業銷售條例》所要求者。